

ALTER SUMMIT

< version en français ci-dessous >

Dear members of Alter Summit,

The preparation of the Conference on social and labour rights in autumn 2016 goes on. We had a fruitful preparatory meeting on May 5 in Vienna with interested partners (trade unionists, Diem25, PlanB Europa).

We would like to invite you for a **next Alter Summit assembly on 16th and 17th of June in Brussels**, were we are planning to deep the discussion around this event.

During this assembly, we will also discuss the state of play around the **STOP TTIP/CETA campaign** and exchange around the **different struggles across Europe**.

We will send you an agenda and preparatory notes soon.

As we are also planning to send a **newsletter**, please share with sebastian@altersummit.eu any interesting article to include in it (in EN, FR, DE or ES).

Many thanks and see you very soon.

Best regards,

Felipe & Sebastian

Felipe Van Keirsbilck
(ACV CSC Belgium)
+32 478 29 59 50

ALTER SUMMIT

Chers membres d'Alter Summit,

La préparation de la Conférence sur les droits sociaux et du travail en automne 2016 avance. Nous avons eu le 5 mai dernier à Vienne une réunion préparatoire fructueuse avec différents partenaires intéressés (syndicalistes, Diem25, PlanB Europa).

Nous vous invitons donc à une **prochaine assemblée Alter Summit les 16 et 17 juin prochains à Bruxelles**, où nous approfondirons les discussions autour de cet évènement.

Durant l'assemblée, nous discuterons également l'état des lieux de la **campagne STOP TTIP/CETA** et échangerons autour des **différentes luttes en Europe**. Nous enverrons un ordre du jour ainsi que des notes préparatoires prochainement.

Comme nous prévoyons l'envoi prochain d'une **newsletter**, merci de partager avec sebastian@altersummit.eu tout article intéressant à y inclure (en EN, FR, DE ou ES).

Merci beaucoup et à très bientôt.

Meilleures salutations,

Felipe & Sebastian

Felipe Van Keirsbilck
(ACV CSC Belgium)
+32 478 29 59 50